
32

Communication with Relevant 
Stakeholders

Since its establishment, the LASC has been maintaining 

regular contacts with the government bureau responsible for 

formulating legal aid policy and housekeeping the Legal Aid 

Department.  In 2019-2020, the Council was kept informed 

by the Government on its proposals or positions in relation to 

legal aid issues, including the papers submitted to the Panel 

on Administration of Justice and Legal Services of Legislative 

Council concerning the annual review of financial eligibility 

limits of legal aid applicants and the policy initiatives in respect 

of legal aid.  The Council also invited representatives of the 

Chief Secretary for Administration’s Office to attend one of 

the Council’s meetings for briefing and exchanging views with 

Members on the latter matter.  Besides, the Council received 

further suggestions from the Hong Kong Bar Association in 

relation to the review of fees to counsel assigned under the 

Scheme of Provision of Certificate by Counsel.

與相關持分者的聯繫

法援局自成立以來，一直與負責制定法律援

助（法援）政策及管理法律援助署的政策局

保持密切聯繫。在2019-2020年間，政府告

知本局關於政府就不同法援議題提出的建議

或表達的立場，包括呈交立法會司法及法律

事務委員會的文件，這些文件涉及法援申請

人財務資格限額的周年檢討及有關法援的政

策措施。本局亦邀請政務司司長辦公室的代

表出席了一次本局會議，就法援的政策措

施作出簡介，及與本局成員交流意見。此

外，本局收到了香港大律師公會就提供大律

師證明書計劃的大律師費用檢討提出的進一

步建議。
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